
UCHWAtA NR XIIl424119 
RADY MIEJSKIEJ W tODZI 

z dnia 3 lipca 2019 r. 

w sprawie petycji Stowarzyszenia - Polski Instytut Praw Gtuchych w Warszawie. 

Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorzqdzie 
grninnym (Dz. U. z 2019 r. poz. 506) w zwiqzku z art. 9 ust. 2 oraz art. 13 ustawy z dnia 
11 lipca 2014 r. o petycjach (Dz. U. z 2018 r. poz. 870), Rada Miejska w todzi 

uchwala, co nastqpuje: 

5 1. Petycji Polskiego Instytutu Praw Giuchych dotyczqcq zniesienia opiat za przejazd 
komunikacjq miejskq dla o d b  o umiarkowanym stopniu niepelnosprawnoSci na podstawie 
legitymacji osoby niepeinosprawnej 03-L nie uwzglqdnia siq zprzyczyn wskazanych 
w uzasadnieniu do przedmiotowej uchwaiy, kt6re stanowi jej integralnq czqSC. 

$ 2. Zobowiqzuje siq Przewodniczqcego Rady Miejskiej w Lodzi do przekazania 
wnoszqcemu petycjq niniejszej uchwaiy wraz z uzasadnieniem. 

5 3. Uchwaia wchodzi w zycie z dniem podjqcia. 
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Zalqcznik 
do uchwaly Nr XII/424/19 
Rady Miejskiej w Lodzi 
z dnia 3 lipca 201 9 r. 

UZASADNIENIE 

W dniu 16 kwietnia 2019 r. wplynqla do Rady Miejskiej w Lodzi petycja 
Stowarzyszenia - Polski Instytut Praw Gluchych w Warszawie w sprawie zniesienia 
odplatnobi za uslugi przewozowe Srodkami lokalnego transportu zbiorowego dla os6b 
gluchych na podstawie legitymacji osoby niepelnosprawnej (LON) o symbolu 03-L w stopniu 
umiarkowanym w 1 i 2 strefie biletowej. 

Kwestia ustalenia systemu optat, ich wysokoSci oraz ewentualnych zwolnien powinna by6 
wynikiem poglqbionej analizy potrzeb i mozliwoSci. Zdaniem Rady Miejskiej w Lodzi 
kwestia ewentualnych zwolnien powinna by6 uregulowana kompleksowo, traktujqc r6wno 
wszystkie osoby o danym stopniu niepeinosprawnoSci. 

Biorqc to pod uwagq Rada Miejska w Lodzi nie moze przychylik siq do zwolnienia od oplat 
tylko czqici os6b o umiarkowanym stopniu niepelnosprawnoici, tj, posiadajqcych legityrnacjq 
03-L (zaburzenia glosu, mowy i choroby sluchu) pomijajqc osoby dotkniqte innymi 
zaburzeniami i chorobami. 

Rada Miejska w Lodzi m a c a  siq do Prezydenta Miasta Lodzi o podjqcie prac zmierzajqcych 
do kompleksowego uregulowania kwestii zwolnien od oplat za przejazd komunikacjq 
miejskq. 
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